
Interpelacja z dnia 12 stycznia 2024

Szanowna Pani Burmistrz. 

Czy zakupione w ramach funduszu sołeckiego Dziekanowa Bajkowego, niezainstalowane dotąd na terenie
sołectwa lampy solarne nadal są przechowywane przez Urząd, czy też zostały one zagospodarowane w innych
miejscach na terenie gminy? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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